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Rada Miejska Lędziny 

Radni - Sesja  

Protokół nr CXIII/2023 

CXIII Sesja w dniu 28 września 2023. 

Obrady rozpoczęto 28 września 2023 o godz. 14:45, a zakończono o godz. 19:04 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy – Radny zwolnił się z posiedzenia sesji o godz. 17:50 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka – Radna zwolniła się z posiedzenia sesji o godz. 16:46. 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 z późn. zm.) otworzyła CXIII 

Sesję Rady Miasta.  
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Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o usuniecie punktu 11. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach  

w rejonie ul. Gajowej, z przeznaczeniem pod zabudowę paneli fotowoltaicznych z porządku 

obrad oraz go uzasadniła. 

Wywiązała się dyskusja w tematach legalności postawienia paneli fotowoltaicznych na 

działce gminnej, kontynuacji kolejnej umowy dzierżawy, możliwości podpisania umowy 

dzierżawy przez Burmistrza na 3 lata, konieczności wyrażenia zgody na kontynuację umowy 

przez radę Miasta. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Przewodnicząca Maria Głos  

 Mecenas Wojciech Berendowicz 

 Radny Tomasz Kostyra 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o usunięcie punktu 11. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach  

w rejonie ul. Gajowej, z przeznaczeniem pod zabudowę paneli fotowoltaicznych z porządku 

obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 
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NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został pozytywnie przegłosowany. 

Rozpoczęcie dyskusji 4:49, zakończenie dyskusji 12:09. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Szymon Simonicz zgłosił wniosek o usunięcie punktu 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji z porządku obrad 

w związku z błędnie podpięta uchwałą do programu eSesja. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Szymona 

Simonicza. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Wiceprzewodniczącego Szymona Simonicza o usunięcie z porządku obrad punktu 

12 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji z porządku 

obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Kostyra 

BRAK GŁOSU (1) Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został pozytywnie przegłosowany. 

 

Wywiązała się dyskusja w tematach dzierżawy nieruchomości na 3 lata z przeznaczeniem na 

ustawienia paneli fotowoltaicznych, konsekwencji jakie poniesie mieszkaniec w związku  

z decyzjami podejmowanymi przez Radę, inicjatora wycofania wniosku z porządku obrad, 

podjętych działań w celu ustalenia nieprawidłowości na które powołali się radni,   

o wprowadzenie zgodnie ze Statutem dyskusji nad wnioskami jednym głosem za i jednym 

głosem przeciw, procedowania na komisjach nad prawidłową uchwałą w sprawie przekazania 

środków finansowych dla policji, zrobienia przerwy i zamienienia projektu nad prawidłową 

uchwałą. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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 Radny Tomasz Kostyra 

 Przewodnicząca Maria Głos 

 Radny Bogusław Dzierżak 

 

Radny Bogusław Dzierżak złożył wniosek aby wprowadzić ponownie punkt 12 pod obrady  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie zgłoszenia kontrwniosku do przegłosowanego wniosku  

i możliwości głosowania nad wykreśleniem wniosku. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Anna Wysocka 

Mecenas Wojciech Berendowicz 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Radnego Bogusława Dzierżaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Bogusław Dzierżak złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji 

z prawidłowych projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (1) Bogusław Noras 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został przegłosowany poprawnie wobec czego 

uchwał nr 12 zostaje wprowadzona do porządku obrad. 

 

Rozpoczęcie dyskusji 12:09, zakończenie dyskusji 25:57. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianą. 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie porządku obrad ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy w celu poprawienia uchwały. 

 

3. Przyjęcie protokołu z CVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 10.08.2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi wobec czego 

poddała pod głosowanie protokół. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z CVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 10.08.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

 

4. Przyjęcie protokołu z CVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 24.08.2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi wobec czego 

poddała pod głosowanie protokół. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z CVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 24.08.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

 

5. Przyjęcie protokołu z CIX Sesji Rady Miasta z dnia 31.08.2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi wobec czego 

poddała pod głosowanie protokół. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z CIX Sesji Rady Miasta z dnia 31.08.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Karol Klony 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

 

6. Przyjęcie protokołu z CX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 07.09.2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi wobec czego 

poddała pod głosowanie protokół. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z CX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 07.09.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 



7 

 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Radna Elżbieta Ostrowska poprosiła o odczytanie sprawozdania ze względu na późne 

zamieszczenia sprawozdania. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odpowiedziała, że sprawozdanie ma być przedstawiony 

przed sesją i jest zamieszczany na BIP i można się z nim zapoznać. Materiał jest do 

wiadomości radnych i mieszkańców.  

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odczytała sprawozdanie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Wywiązała się dyskusja w tematach zarządzeń wydanych przez Burmistrza w sprawie 

budowy SP nr 2 dotyczące dołożenia środków ze względu na nieścisłości co do budowy 

łącznika, braku nr działek i powierzchni przy sprzedanych działkach na ul. Spokojnej, 

dołożenia środków z rezerwy Burmistrza na potrzeby inwestycji rozbudowa SP nr 2, 

określenia narodowości osób, którym nadano nr PESEL, posiadanych środków w budżecie na 

zadanie rozbudowy SP nr 2. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

 Skarbnik Miasta Kinga Drabik 

 Radny Edward Urbańczyk 

 Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny 

 Radny Bogusław Dzierżak 

 Radny Karol Kolny 

 

Rozpoczęcie dyskusji 37:27, zakończenie dyskusji 01:05:45. 

 

8. Analiza działalności w zakresie gospodarki odpadami. 

Wywiązała się dyskusja w tematach ilości odpadów w porównaniu rok do roku, zwiększenie 

w odpadach z tworzyw sztucznych, w papier i tektura, zwiększenia odpadów zielonych o 13% 

i zmniejszenia popiołu i żużli, otrzymania 10 letniego pozwolenia na utrzymywanie punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych przy ul. Fredry 98, zamontowania na terenie 
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spółki paneli fotowoltaicznych, braku możliwości odbioru odpadów zielonych na punkcie 

przy ul. Fredry 98 dostarczanych przez mieszkańców z wielorodzinek, przyjmowania każdej 

ilości odpadów zielonych, błędnej segregacji odpadów przez mieszkańców, powstawania wiat 

śmietnikowych, możliwości dojazdu do wiat śmietnikowych, zabezpieczenia wiat  

w kontenery na śmieci. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Prezes Spółki Ekorec Krzysztof Olender 

 Radny Tadeusz Ingram 

 Radny Karol Klony 

 Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

 

Rozpoczęcie dyskusji 01:06:27, zakończenie dyskusji 01:18:46. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

Przewodnicząca poinformowała o konieczności powołanie Komisji Skrutacyjnej oraz 

zapytała radnych o chęć zasiadania w Komisji Skrutacyjnej. 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłosił się Radny Tadeusz Ingram, Radna Anna Wysocka oraz 

Radny Edward Urbańczyk. 

  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zatwierdzenie Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie Komisji Skrutacyjnej: Radny Tadeusz Ingram, Radna Anna Wysocka, Radny 

Edward Urbańczyk. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

Skład Komisji Skrutacyjnej został zatwierdzony. 
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Przewodnicząca Maria Głos poinformowała o konieczności wybrania Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej oraz odebrała karty do głosowania. 

Wiceprzewodniczący Szymona Simonicz odczytał opinię Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych z dnia 25 września 2023 r. na temat 

kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych 

w ustawie. Opinia stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została radna Anna Wysocka. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała o konieczności zaznaczenia wyboru 

TAK lub NIE na karcie głosowania nad wyborem kandydatów na ławników Panią Elżbietę 

Panuś-Dąbrowską oraz Panią Irenę Jurowicz. 

Następnie odbyło się głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Tychach na kadencje 2024-2027. Na głos zostały odczytane nazwiska radnych, którzy 

kolejno wrzucali do urny wypełnione karty do głosowania. 

Po zakończeniu głosowania Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej ogłosiła przerwę w celu 

podliczenia głosów oraz sporządzenia protokołu z tajnego głosowania.  

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Tychach na kadencję 2024-2027. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego ławnikami zostali wybrani: 

- Pani Elżbieta Panuś – Dąbrowska 

- Pani Irena Maria Jurowicz 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że uchwała w sprawie wyboru ławników 

została podjęta. 

Podjęta uchwała otrzymała numer CXIII/540/23 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Rozpoczęcie punktu 01:18:47, zakończenie punktu 01:34:36. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, 

w zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A. (od dnia 01.01.2022 r. do 

dnia 31.12.2026 r.). 

Wywiązała się dyskusja w tematach braku środków na dofinansowania sieci wodociągowych, 

degradacji sieci wodociągowych ze względu na szkody górnicze, nasilenia szkód górniczych 

w rejonie ul. PCK i ul. Pokoju i ewentualnej modernizacji sieci ze środków górniczych, 
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eksploatacji na terenie Gminy Lędziny, wysokich kosztów cen wody, długiego czasu 

remontowania sieci wodociągowych, wykonania inwestycji na ul. XXX-lecia, wykonania 

inwestycji na ul. Palmowej, przepinania ponownego miasta do wody z kopalni Ziemowit  

w związku z pogorszeniem jakości wody, skierowania wniosku (do wpłynięciu) do RPWiK  

w Tychach. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Tomasz Kostyra 

 Przewodnicząca Maria Głos 

 Radny Karol Kolny 

 Radna Anna Wysocka 

 Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny,  

w zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla Rejonowego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A. (od dnia 01.01.2022 r. do dnia 31.12.2026 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Maria Głos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie uchwalenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie 

urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji w Tychach S.A. (od dnia 01.01.2022 r. do dnia 31.12.2026 r.) została podjęta. 

Podjęta uchwała otrzymała numer CXIII/541/23 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 



11 

 

Rozpoczęcie punktu 01:34:37, zakończenie punktu 01:45:11. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

trzech lat – kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach w rejonie ul. Gajowej, z przeznaczeniem pod 

zabudowę paneli fotowoltaicznych. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poinformowała, że w uzasadnieniu do uchwały chodzi  

o zakup samochodu oznakowanego.  

Wywiązała się dyskusja w tematach zaoszczędzenia środków i przeznaczenia ich na zakup 

samochodu dla Straży Miejskiej, wzmożonej pracy policji i reakcji policji na zgłaszanie 

mieszkańców, rozważenia zakupu dla Straży Miejskiej w budżecie na przyszły rok, 

podpalenia budynku na ul. Pokoju 37, działań prewencyjnych policji, zakupu samochodu dla 

policji w celu zapewnienia bezpieczeństwa dla mieszkańców powiatu, oszczędności w 2021 

roku i przeznaczenie środków na nowy samochód, zgłoszenia wniosku na zakup samochodu 

dla Straży Miejskiej. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Łukasz Kuczek 

 Radny Tomasz Kostyra 

 Radny Karol Kolny 

 Radny Edward Urbańczyk 

 Radny Bogusław Dzierżak 

 Radna Anna Wysocka 

 Radny Tadeusz Ingram 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (5) Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

NIEOBECNI (1) Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla policji została podjęta. 

Podjęta uchwała otrzymała numer CXIII/542/23 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Rozpoczęcie punktu 01:45:12, zakończenie punktu 02:01:08. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik w imieniu Burmistrza Miasta zgłosiła autopoprawkę oraz 

omówiła projekt uchwały. 

Wywiązała się dyskusja w temacie wniosków zgłoszonych na modernizację ul. Spacerowej, 

środków zaproponowanych w budżecie na ul. Spacerową oraz zaplanowania remontu ul. 

Spacerowej w poprzednich latach, zabrania środków na remont ul. Spacerowej z remontu 

Szkoły Podstawowej nr 2 i budowy przedszkola, zaproponowania przez Burmistrza Miasta w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej remontu ul. Spacerowej w dwóch etapach, budowy ul. 

Blych, przeprowadzenia przetargów na zaplanowane inwestycje, przeniesienia środków na 

inwestycje z rozbudowy Szkoły Podstawowej w wysokości ok 3 mln zł, wniosku radnej Anny 

Wysockiej z przeznaczeniem na zakup samochodu dla Straży Miejskiej, wpisania jako 

inwestycja dwu letnia do Wieloletniej Prognozy Finansowej ul. Działkowców oraz parkingu 

przy Szkole Podstawowej, robienia kampanii wyborczych na ulicach a nie na Sesjach Rady 

Miasta, braku zgody na rozkładanie inwestycji na kilka lat, braku inwestycji np. na osiedlu 

Ziemowit, braku środków na koszenie, naprawę placów zabaw, zwiększenia środków  

w wysokości 15 tys. zł na zieleń, wprowadzania we wrześniu zmian na wynagrodzeniach np. 

w szkołach, przeznaczenia środków na łącza internetowe dla Przedszkola nr 3, wprowadzenia 

do budżetu subwencji ogólnej, otrzymania zwiększenia środków subwencji ogólnej, 

otrzymania 2 dotacji na rozbudowę Szkoły Podstawowej nr 2 i możliwości rozpoczęcia robót, 

wyższości Wieloletniej Prognozy Finansowej nad budżetem Miasta, braku środków  

w oświacie na wynagrodzenia w miesiącu wrześniu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Łukasz Kuczek jako Przewodniczący Klubu radnych 

 Radny Tomasz Kostyra 
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 Przewodnicząca Maria Głos 

 Radna Anna Wysocka 

 Radny Tadeusz Ingram 

 Radny Sebastian Zimnal 

 Skarbnik Miasta Kinga Drabik 

 Radny Bogusław Dzierżak 

 Radna Elżbieta Ostrowska 

 Radny Edward Urbańczyk 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok została podjęta. 

Podjęta uchwała otrzymała numer CXIII/543/23 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Rozpoczęcie punktu 02:01:09, zakończenie punktu 02:49:47. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek odczytał uzasadnienie do 

projektu uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniosku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (2) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

BRAK GŁOSU (3) Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie wniosku została podjęta. 

Podjęta uchwała otrzymała numer CXIII/544/23 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Rozpoczęcie punktu 02:49:48, zakończenie punktu 02:52:03. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek odczytał uzasadnienie do 

projektu uchwały. 

 

Wywiązała się dyskusja w tematach przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie 

budżetu obywatelskiego, złożenia wniosku o poprawę regulaminu w sprawie budżetu 

obywatelskiego. 

 

Przewodnicząc poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie petycji. 

Wyniki głosowani 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Tadeusz Ingram 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Dzierżak 

BRAK GŁOSU (3) Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie petycji została podjęta. 

Podjęta uchwała otrzymała numer CXIII/545/23 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Rozpoczęcie punktu 02:52:03, zakończenie punktu 02:55:50. 

 

16. Podjęcie w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Lędziny. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek poinformował, że 

komisja uznała skargę za zasadną oraz odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Wywiązała się dyskusja w tematach braki informacji o członkach komisji w sprawie budżetu 

obywatelskiego, Radny Tadeusz Ingram odniósł się do uzasadnienia projektu uchwały, braku 

podpisów pod petycją lub wnioskiem, poparcia udzielonego poprzez podpisanie petycji lub 

wniosku, przedstawienia uzasadnienia dla odrzuconych projektów, zawieszenia budżetu 

obywatelskiego i przeznaczenia tych środków na inwestycje w mieście, wyników z głosowań 

komisji w poszczególnych projektach, próśb o doprecyzowanie wniosków, procedowania 

komisji nad poszczególnym projektami, szczegółowego zbadania sprawy na posiedzeniu 

komisji, braku protokołu z prac komisji opiniujących wnioski do budżetu obywatelskiego, 

braku możliwości wypowiedzenia się na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W dyskusji zwieli udział: 

Przewodnicząca Maria Głos 

Radny Tadeusz Ingram 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

Radny Tomasz Kostyra 

 

Radny Sebastian Zimnal złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście do 

głosowania. 

 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił kontrwniosek aby nie zakończyć dyskusji, aby mieszkanka 

mogła się wypowiedzieć. 

 

Wywiązała się dyskusja w sprawie dopuszczenia mieszkanki do głosu, kolejności głosowania 

wniosku lub kontrwniosku, przepisów zawartych w Statucie Miasta w sprawie kolejności 

głosowania wniosków. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Łukasz Kuczek 
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Przewodnicząca Maria Głos 

Mecenas Wojciech Berendowicz 

 

Radny Łukasz Kuczek wycofał swój wniosek ze względu na opuszczenie sesji przez 

mieszkankę. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Sebastiana Zimnala o zakończenie dyskusji i przejście do 

głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został pozytywnie przegłosowany. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Dzierżak 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Lędziny została podjęta. 

Podjęta uchwała otrzymała numer CXIII/546/23 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Rozpoczęcie punktu 02:52:03, zakończenie punktu 03:20:25. 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacja Przewodniczącej Marii Głos stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Interpelacja / zapytanie Radnej Anny Wysockiej stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Zapytanie Radnej Elżbiety Ostrowskiej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Zapytanie Radnego Łukasza Kuczka stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Zapytanie Radnego Łukasza Kuczka stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Interpelacja Przewodniczącej Marii Głos stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Rozpoczęcie punktu 03:20:26, zakończenie punktu 03:31:36. 

 

18. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Edward Urbańczyk złożył oświadczenie: 

„ Ja chciałbym żeby było zaprotokołowane że jestem oburzony tym że zakończono dyskusję 

tak ważnym temacie jak budżet obywatelski nie dając dojść do głosu tym którzy byli 

najbardziej zainteresowani ludzie którzy tym nie uczestniczyli najbardziej dyskutowali 

przeszkadzali a Stała się rzecz straszna zbulwersowała mnie wypowiedź tej radnego imigranta 

który mówi że on woli tam jakieś ten ulicy Spacerowej zamiast drzewka robić komisja jest po 

to żeby zweryfikować wnioski Jeżeli nie potrafi we własnym gronie merytorycznie to zrobić 

prosi o pomoc fałowców z Urzędu Miasta w poprzednim roku byłem w takiej komisji doszło 

tam do weryfikacji wniosków jeden wniosek zgłoszony przez radnych zawsze tak daleko że 

musieliśmy poprosić o pomoc pani burmistrz inspektora rodo coś takiego ponieważ naruszał 

on interesy naszych dzieci dotyczyło to monitoringu musieliśmy z tego powodu chcieliśmy 

zrezygnować ale poszliśmy tak daleko że poprosiliśmy o usunięcie tego Trwało to w sumie 

dość długo tych spotkań Nie wiem czy pani sobie przypomina była pani też na tej komisji nie 

wiem chodzi o budżet obywatelski z poprzedniego tam gdzie chodziło o ten monitoring na 

placach szkolnych z przekazaniem do ogólnej sieci dziewięć inspektor rodo to 

zakwestionował i też mogliśmy zrezygnować z tego wniosku nie zrezygnowaliśmy poprosimy 

o usunięcie to wszystko poszło jakoś dziwnym szybkim tempem A co do tego wypowiedzi 

tutaj dotyczącego tego wniosku tego projektu który ja też w nim uczestniczyłem dali 

uczestniczy tylko już teraz dotyczy tylko szkoły to rzeczywiście było tak że zostaliśmy 

wyzwani do usunięcia tych nieprawidłowości naczynie prawidłowości o uzupełnienie tego 

wniosku ale najpierw i chcę aby to było zaprodukowane i mieszkańcy o tym słyszeli ale 

najpierw dostaliśmy decyzję podpisaną przez inspektora z miasta bo on wysłał ten mail do 

jednej z osób które odpowiedzialne za projekt Ja byłem drugą też powinienem według 

regulaminu dostać nie dostałem że do realizacji możliwie jest tylko jeden projekt doszliśmy 

do wniosku że zrobimy ponieważ nie ma takiej możliwości żeby było być dwie chociaż dwa 

lata temu było to inni radni też to robili doszliśmy do wniosku że wybieramy szkołę większe 

jest powiedzmy ten oddźwięk społeczny i na pewno większe skutki bardziej dla mieszkańców 

dla dzieci będą jeżeli wywieziemy szkołę ale jeszcze raz podkreślam dostaliśmy decyzję że 

możliwie jest tylko jeden projekt i to jest uważam za skandal Nie dostałem odpowiedzi 
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dlaczego tak się stało kto taką decyzję Podjął a mówienie że że Komisja No jakoś nie chce mi 

się wierzyć jeżeli się sprawdzisz że Komisja to będę robił wszystko albo mieszkańcy się 

dowiedzieli Co to jest za komisja która działa na szkodę mieszkańców i w trakcie trwania 

meczu zmienia rozgrywki i regulamin dziękuję” 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski Radnych: 

Wniosek radnego Edwarda Urbańczyka o treści: "Wnoszę o zabudowanie 2 słupków 

zabezpieczających przejście dla pieszych z ul. Fredry na ul. Miłą (były w projekcie). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o treści: w imieniu mieszkańców ul. Folwarcznej 

składam wniosek o usunięcie progu zwalniającego przy posesji ul. Folwarczna 28. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Wysocka 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Radny Karol Kolny wypowiedział się w temacie konserwacji i wymiany oświetlenia, gdzie 

nie są naprawiane latarnie. 

Wniosek radnego Karola Kolny o treści: Wnioskuję o naprawę nieświecących latarnii. 

dwie latarnie na parkingu przy kościele Chrystusa Króla (ul. Wandy). Dwie latarnie na 

ul. XXX-lecia, jedna latarnię na ul. Sosnowej tj. droga od ul. Palmowej oraz jedną 

latarnię na ul. Kwiatowej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o naprawę dziur na ul. Polnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek Wiceprzewodniczącego Szymona Simonicza o treści: proszę o usunięcie słupa 

drewnianego przy ulicy Gwarków 20. Słup zagraża mieszkańcom. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek Wiceprzewodniczącego Szymona Simonicza o treści: " Wyprostowanie lampy 

przy placu zabaw. Lampa stoi od osiedla Gwarków." 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kostyra 
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NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek radnego Tadeusza Ingrama o treści:" Przeprowadzenie kontroli podczas dni 

targowych na parkingach przy targowisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, 

Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek radnego Tomasza Kostyry o ujęcie w budżecie na 2024 r. środków na zakupu 

nowego samochodu dla Straży Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: " Wnoszę o zestawienie wydatków na 

wynagrodzenia dla placówek oświatowych po sesji w dniu 28.09.2023 r. (zgodnie z tabelą 

przekazaną na Komisję Rewizyjną na 25.09.2023 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 
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PRZECIW (1) Szymon Simonicz 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o montaż nowych koszy na śmieci na placu zabaw 

na os. Ziemowit oraz wymianę desek w ławkach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o interwencję w PZD w sprawie remontu drogi 

dojazdowej do os. Ziemowit przy placu autobusowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o usunięcie żywopłotów przed Wspólnotą 

mieszkaniową 94-100 przy ul. Pokoju. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Szymon Simonicz 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 
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Wniosek radnej Anny Wysockiej o treści: " Mieszkańcy skarżą się na pogorszenie 

jakości wody. Prosze o odpowiedź czy RPWiK podjął działania w celu mieszania wody  

z różnych ujęć". 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Radny Karol Kolny wypowiedział się w tematach progu na ul. Lewandowskiej, strony 

internetowej miasta i zamieszczonych na niej informacji o ul. Spacerowej, przetargu na 

chodnik na ul. Mickiewicza, zgłoszenia się do wykonawcy w sprawie uzasadnienia 

znaczącego zaniżenia kwoty przetargu. 

Mecenas Wojciech Berendowicz odniósł się do wypowiedzi radnego Karola Klony cyt: „ 

przepraszam bo chciałem się tylko odnieść po prostu do tego co pan radny powiedział 

odnośnie procedowanego postępowania przetargowego przed urzędu miasta dlatego żebym 

Myślę że wymaga to tutaj uwagi ponieważ tak Urząd Miasta i ma wiedzę co wykonawcy 

którzy startują w przetargach powiadają różnych osób tak nie mamy na to wpływu natomiast 

panie radny Szanowni państwo jeżeli nie jeżeli pan ma jakieś podejrzenia że coś było 

niewłaściwie procedowane w postępowaniu przetargowym czyli coś niezgodnie z ustawą 

prawo zamówień publicznych to najpierw należy się przyjść dopytać dowiedzieć nie 

opowiadać populistycznych wypowiedzi wygłaszać publicznie obrażając w tym momencie 

urzędników i Urząd Miasta co do tego że jakieś postępowanie przetargowe byłoby niezgodnie 

z przepisami i z procedurą procedowane jak się nie wie to się najpierw dopytujemy a później 

mówimy coś publicznie bo takim zachowaniem obrażamy też urzędników (…) Więc 

chciałbym dokończyć swoją wypowiedź bo to mnie nie poradzimy teraz dyskusji i po 

pierwsze odnosząc się do kwestii rażąco niskiej ceny to nie jest tak bo to znów musimy się 

odwołać do przepisów prawa zamówień publicznych Jeżeli nie znamy tych przepisów to nie 

wypowiadajmy się publicznie dlatego że powinniśmy mówić że czy sprawdzone ustawa 

prawo zamówień publicznych w oparciu o którą było prowadzone postępowanie przetargowe 

wskazuje jasno i jednoznacznie że jeżeli oferta najkorzystniejsza różni się pod względem 
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cenowym o więcej niż 10% czy 15% to Zamawiający ma obligatoryjnie obowiązek sprawdzić 

i zweryfikować i wezwać wykonawcę do wykazania rażąco niskiej ceny tak się ton po prostu 

nazywa i ma obowiązek to sprawdzić to nie jest działanie na niekorzyść kogokolwiek tylko to 

jest dbałość o konkurencję o rynek i o interes Gminy dlatego że jeżeli kierownik 

zamawiającego tego nie sprawdzi to później może zostać nałożona kara panie radny ja bym 

prosił o wysłuchanie tego bo później państwo mówicie różne rzeczy a nie słuchacie  

i kierownik zamawiającego ma obowiązek sprawdzić to czy nie doszło do rażąco niskiej ceny 

jeżeli Wykonawca jest należycie przygotowane do postępowania i złożył faktycznie ofertę 

która nadaje się do wyboru czyli ta cena jest rzeczywiście jest w stanie się z niej wyliczyć jest 

w stanie wykazać że za tą cenę faktycznie jest w stanie to zrealizować tą składa wyjaśnienia 

na to wezwanie i ta oferta jest wybierana to nie jest tak że pani burmistrz czy którykolwiek  

z urzędników którzy prowadzą takie postępowanie wymyślają sobie że wezmą wykonawcę do 

rażąco niskiej wyjaśnienia rażąco niskiej ceny Druga kwestia jest taka co do dokumentów 

które każdy z wykonawców jest zobowiązany przedłożyć w toku postępowania Szanowni 

państwo to postępowanie przetargowe prowadzone na podstawie ustawy Prawo zamówień 

publicznych wymaga tego żeby zamawiający oczekiwał od tego wykonawcy którzy startuje  

w przetargu wykazanie się mówiąc kolokwialnie referencjami że ma doświadczenie  

w wykonaniu podobnych tego typu robót mówiąc w cudzysłowiu nie możemy sobie pozwolić 

na to żeby wybierać firmę kogucik od później To czyli firmę bez doświadczenia więc 

normalną rzeczą jest to że od wykonawców się wymaga referencji przekładając to na 

rzeczywistość No jak państwo na przykład remontujecie sobie mieszka nie to nie wybieracie 

byle jakiej firmy pierwszej z brzegu tylko wybieracie firmę doświadczoną sprawdzacie też 

czy ta firma ma doświadczenie w związku z tym normalne jest oczekiwanie tego że 

zamawiający zgodnie z ustawą wzywa wykonawcę do przedłużenia referencji 

potwierdzających to że ma doświadczenie na rynku Jeżeli jakiś wykonawca tego nie jest  

w stanie spełnić to w tym momencie no nie spełnia tego kryterium i podlega ta oferta 

odrzuceniu to nie polega na tym że wybierzemy najtańszego może jakoś to będzie zrobione 

Tylko to musi być oferta najtańsza ale jednocześnie musi mieć ten wykonawca doświadczenie 

na rynku w realizacji tego typu zamówień tutaj nie jest wymysł urzędu pracowników tylko to 

jest Realizacja postępowania przetargowego w oparciu o ustawę wygłaszanie wszelkich tego 

rodzaju wypowiedzi sprawdzenia zasadności wezwań dorażących do wyjaśnienia tej rażąco 

niskiej ceny czy wezwań o dokumenty w mojej ocenie jest nadużyciem i podawaniem po 

prostu nieprawdy Dziękuję” 
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Radna Anna Wysocka wygłosiła oświadczenie: „dziękuję szanowna Rado pani burmistrz pani 

skarbnik pani mecenasie drodzy mieszkańcy Porozmawiajmy o stanie ulicy Spacerowej 

jestem też mieszkanką Lędzin przy ulicy Spacerowej jako burmistrzowi moim zdaniem nie 

przystoi knuć za plecami rady A więc czy ulica spacerowa była przedstawiona radzie przez 

burmistrz w projekcie budżetu na 22 rok odpowiedź brzmi nie tylko radni wnioskami 

wprowadzili wykonanie nakładki na ulicy Spacerowej na 22 rok czy zrobiła pani choć jeden 

przetarg na ulicę Spacerową w 22 roku odpowiedzi brzmi nie Na sesjach Pytałam się ulicy 

Spacerową to odpowiedź były zbywające mówiono o kanalizacji czy na mój wniosek  

o zrobienie w 22 roku choć jednej ulicy Spacerowej i połączeniu kwot z ulicy Czapli pani 

odpowiedziała poprzez odpowiedź udzieloną przez skarbnik że analizuje budżet przez miesiąc 

czasu przedstawiła nam pani październiku WPF w którym ulica spacerowa miała być niby 

zrobiona w 2 lata i tam też mogą nie wystarczyć na nakładka na ulicy Spacerowej dzisiaj 

wiemy że nie starczyłoby bo przecież trzeba było jeszcze poprawić projekt na ulicy 

Spacerową za 20 000 i zrobić odwodnienie bo ktoś w urzędzie przyjął projekt zrobiony za 50 

tysięcy w którym zapomniałam no O odwodnieniu taki mały chochlik rana nie przyjęła tych 

zmian a nie tylko jedna Wysocka ale pani nie może pogodzić się z tym że rada zwraca uwagę 

na wszelkie niedociągnięcia więc oczernia pani mnie że to jej niby ja blokuję Spacerową w 

roku 23 wprowadziła pani zadanie modernizacja ulicy Spacerowej z wolnych środków  

i zabezpieczona sumą z której trzeba było zabrać 20 000 na poprawę projektu oraz nadzór 10 

tysięcy I co się okazało że po pierwszym przetargu zabrakło 19 tysięcy przedstawiła pani 

radzie zmiany do budżetu żeby zwiększyć sumę i przystąpić do budowy odpowiedź już mnie 

ale przeznaczyła pani zarządzeniami 10 tysięcy na saunę i inne tam jeszcze rzeczy po drugim 

przetargu było to już 50 tysięcy czy przedstawiła pani radzie propozycję zmian do budżetu 

odpowiedź brzmi nie i teraz po części przetargu jest zmiana na 50 tys ale Jezus z końcówka 

września i zobaczymy co będzie Powiem tylko że ulica spacerowa to nie 50 000 o które teraz 

robi pani takie wielkie halo i sprowadza mieszkańców robi spotkania z radnym kostyrą za 

moimi plecami to tylko 400 tysięcy plus projekt razem z poprawą za 70 tysięcy oczywiście 

decyzja czy powiększyć środki należą do rady rada Dziękuję bardzo radzie że się zgodziła na 

to ale czy Spacerowa będzie zrobiona to już od burmistrz zależy która już od 2007 roku 

blokuje tą inwestycję zawsze Walczyłam o ulicę Spacerową i nie nikt nie zbija kapitału 

politycznego na moich plecach radny Kostyra dziękuję” 

 

Radna Elżbieta Ostrowska poinformowała, że na ul. Lędzińskiej nie działają lampy. 

Wywiązała się dyskusja w temacie możliwość zasiadania mieszkańców w Komisjach Rady 

Miasta. 

 

Radny Tomasz Kostyra odniósł się do wypowiedzi radnych cyt.: „Dziękuję bardzo za głos ja 

tutaj na forum chciałem powiedzieć jedną rzecz że generalnie radnym się z całego miasta jest 

się radnym który reprezentuje mieszkańców wszystkich i tutaj twierdzę że nie ma w sobie nic 

do zarzucenia jeżeli pojawiają się problemy i są misje są spotkania są tutaj prośby ze strony 

mieszkańców jak najbardziej każdy rady powinien się do nich ustosunkować i działać impulse 

że żeby sytuacja się na terenie miasta poprawiła żeby rozwiązywać problemy poszczególnych 

mieszkańców myślę że jest to właściwe i widzę że w wielu radnych tak postępuje i to jest 

dobry także nie chciałbym że żeby z tytułu tego że spotykam się z różnymi mieszkańcami 

byłem w jakiś sposób przytanowane karany czy z wymyślane bo to nie jest ani Droga ani 

sposób myślę że to jest akurat jeżeli radni wyrażają takie formy zainteresowania tym co się 

dzieje na terenie całego miasta jest to wartość pozytywna jest ta wartość dodana i być może 

więcej rzeczy uda się w ten sposób załatwić to jest jeden temat mam jeszcze drugą może 
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bardziej informacji nie wiem czy można w tym miejscu to też podać tą informację Otóż nawet 

tutaj rozmawiałem finalem pojawiły się taki temat jak kwestie sieci wodociągowej 

przeciwpożarowej na terenie osiedla czy może bardziej przy ulicy pokoju w ten sposób 

powiem pojawiły się nieprawdziwe informacje jakoby ta sieć Wodociągowa była niesprawna 

i nie zapewniła odpowiedniej ilości wody do celów przeciwpożarowych w trakcie tego pożaru 

który miał miejsce w Lędzinach przy ulicy Pokoju 37 tutaj zgodnie z przepisami 

przeciwpożarowymi wymagana ilość wody przeciwpożarowej dla takiego budynku 

mieszkalnego czy usługowego to jest dla takiego który tam był to jest 10 litrów na sekundę I 

ta ilość wody przez cały czas trwania pożaru była zapewniona strażacy korzystali z hydrantu 

który znajduje się przy tym budynku jest to hydrant nadziemny średnicy DN 80 woda była 

sposób ciągły zapewniona z uwagi  

jednak na to że ten pożar był bardzo duży objął powierzchnię całego dachu w pewnym 

momencie paliła się całość na miejsce zostało zadysponowane 11 Zastępów straży pożarnej  

i to pomaganie nam druhowie z OSP hełmu z Bierunia z różnych części powiatu w związku 

taką dużą ilością Zastępów straży pożarnej z kilkoma liniami gaśniczymi Ta ilość wody która 

była wymagana do jakby ugaszenia pożaru drastycznie wzrosła w związku z tym strażacy już 

we własnym zakresie zapewnili tą wodę poprzez dowożenie i taka jest jak gdyby umowa 

pomiędzy strażą tutaj ochotniczą strażą pożarną a kopalnią że kopalnia wyznaczyła na swoim 

terenie hydrant na którym zapewniają dużą wydajność wody tam na te miejsce strażacy 

podjeżdżają i za darmo sobie przykładowo OSP w każdych warunkach tankuje także jest tam 

taki stały punkt który zapewnia tą wodę do celów przeciwpożarowych i w tym wypadku takie 

decyzją kierującego akcją gaśniczą punkt czerpania wyznaczono ten najbliższy który zapełnia 

duże ilości wody ze swobodnym dojazdem bo to jest istotne trzeba dojechać żeby nie 

blokować jakiejś drogi czy innych elementów ruchu strażacy dojeżdżali tam na miejsce 

pobierali wodę i tak wprost mówiąc ta woda była wykorzystywana przez te dodatkowe 

zastępy które pojawiły się na terenie akcji przy ulicy pokoju także Chciałem jedynie 

potwierdzić że sieć hydrantowa tam działa w sposób prawidłowy przez cały okres trwania 

akcji a wszelkie słowa które mówią że że tam był jakieś nieprawidłowości z wodą No są 

błędne Dziękuję” 

 

Wywiązała się dyskusja w sprawie zaniżenia rażąco niskiej kwoty, inwestycji przy poczcie, 

wybudowania przedszkola w Imielinie za 17 mln zł. 

 

Rozpoczęcie punktu 03:31:37, zakończenie punktu 04:14:44. 

 

19. Komunikaty i informacje. 

Przedstawiciel Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach przedstawił informację  

o możliwości otrzymania dofinansowania dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych 

minimalna kwota dofinansowania 25 tys. maksymalna 250 tys. zł. Wysokości dofinansowania 

w wysokości 80%, wkład własny gminy wyniósłby 20%. Minimalna kwota dofinansowania 5 

tys. zł maksymalna kwota 35 tys. zł. 

Wywiązała się dyskusja w temacie możliwości przyznania środków, posiadania gwarancji co 

do posiadanych środków, zaplanowania środków w budżecie na 2014 rok, działalności OSP  

w Lędzinach oraz ilości wyjazdów na akcje 
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W dyskusji wzięli udział: 

 Skarbnik Miasta Kinga Drabik 

 Naczelnik OSP Mariusz Drob 

 Radny Łukasz Kuczek 

 Radny Tomasz Kostyra 

Rozpoczęcie punktu 04:14:45, zakończenie punktu 04:22:17. 

 

20. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca o godz. 19:04 obrady CXIII Sesji Rady 

Miasta słowami: 

„Zamykam obrady CXIII Sesji Rady Miasta VIII kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

https://www.youtube.com/watch?v=ok3zInea4YQ&t=1019s 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=ok3zInea4YQ&t=1019s

